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Blauwtongvirus  -  Vaccinatie (2)

De vaccinatiecampagne voor blauwtong startte begin april 2016. De voorraad 
blauwtongvaccins waarin het voedselagentschap had voorzien, is op tien dagen tijd reeds 
uitgeput. Verschillende dierenartsen zouden vaccins besteld hebben voor hun totale 
aantal runderen en schapen.

Na spoedoverleg met de sector werd de procedure voor een nieuwe bestelling gestart. De 
firma die de vaccins produceert, plant een volgende levering in juni.

1. Vond eveneens spoedoverleg plaats tussen de Vlaamse en de federale minister van 
Landbouw?

2. Is er controle door de federale overheid op de aankoop van vaccins door veeartsen 
en het effectief verbruik?

3. Hoeveel bijkomende vaccins werden door de dierenartsen reeds besteld waarvoor 
geen levering meer mogelijk is?

4. Kan de minister samen met haar federale collega onderzoeken of er mogelijkheden 
zijn om de leveringen van de bestelde vaccins te vervroegen?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 643 van 29 april 2016
van SOFIE JOOSEN

1+4. Blauwtong is een dierziekte. De bestrijding van dierziekten betreft een exclusieve 
bevoegdheid van de federale overheid. De drie gewestelijke regeringen hebben 
geen stem in de uitvoering van het federale vaccinatiebeleid tegen dierziekten. 

2-3.Deze vragen werden op 4 mei 2016 door volksvertegenwoordiger Ria Gantois gesteld 
aan mijn bevoegde collega Willy Borsus, federaal minister van Middenstand, 
Zelfstandigen, KMO's en Landbouw. De antwoorden van minister Borsus kunnen 
worden geconsulteerd via de website van de Belgische Kamer van 
volksvertegenwoordigers (www.dekamer.be)


